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Mødedato 11. oktober 2022  

Deltagere Ole Colberg (OC), Anders Kloppenborg (AK), Jacob Arneskov (JA), Steen U. Hansen (SU), Carsten Damgaard (CD), Bente 
Kløvgaard (BK)  

Fraværende Liselotte Bonde Jensen (LB) 

Kopi  

                       Fra Bente Kløvgaard (Udsendt 11. oktober 2022)   
Telefon +45 2427 3466 E-mail bk@holbaeksportsby.dk 

 
Hermed referat af mødet i Forretningsudvalget tirsdag den 11. oktober 2022 kl. 08.00 – 09.00 i Sportsbyen: 
 
 

Emne: Hvem 

1. Seneste mødenotat 
Ingen bemærkninger 
 

 
ALLE 

2. Driftsøkonomi 

• I konstruktiv dialog med kommunen – to hovedårsager til øget driftsbetaling: 

• Forsyningspriser + afregning (fx ekstra elregning på ca. 2,2 mio.) 

• Lavere entreindtægter i svømmecentret (optimistisk budgettering inden åbningen af 
Sportsbyen – stor negativ afvigelse mellem realitet og oprindeligt ekspertbudget) 

 

 
CD 
 
 

3. Arrangementsforespørgsler 

• Holbæk Bierfest lørdag de 15. april 2023 i Multihal 

• VM Schæferhunde fredag/ lørdag/ søndag den 29. sept. – 1. okt. 2023 på stadion 

• FrivilligFredag den 29. sept. 2023 (hele kommunen, max 4 pers. – antal tages op) 

• International Racketlon stævne – IWT Nordic Racketlon den 5. – 7. maj 2023 
 

Opbakning til ovennævnte arrangementer. Samlet oversigt over større arrangementer udleveret. 
 
Alle arrangementsforespørgsler følger vedtaget procedure og er koordineret med berørte 
foreninger. 
 

 
CD 
 

4. LM Badminton 

• Planlægning i fuld gang (grupper samles, fonde søges, overnatningsmuligheder på 
Stenhus og i Strandparken). Det kører sin gang. 

 

 
OC 

5. Udbedring af gulv i svømmecenter + gulv i Multihal efter vaccinecenter 

• Svøm: Kommunen er i gang med udbedringsopgaven, som forventes udført næste 
sommer 

• Multihal: Kører i et juridisk spor mellem Fonden, Regionen og leverandøren ShowTech 
 

 
CD 
 

6. Tilfredsundersøgelse 

• Tre generelle punkter med potentiale for forbedringer: 

• ”Cafeen bliver ofte brugt af vores medlemmer” – her svarer en del foreninger nej 

• ”Vores forening har samarbejde på tværs med andre foreninger, der bruger Holbæk 
Sportsby” (fx fælles kasserer, medlemsadministrator etc. - opbakning fra kommunen) 

• ”Rengøring” - fokusområde 

 
CD 
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• Fire individuelle punkter med potentiale for forbedringer tages med de berørte 
foreninger: 

• ”Gulvet i svømmecentret føles sikkert at færdes på” 

• ”Omklædningsrummene i svømmecentret har god plads” 

• ”Akustik i Multihal” 

• ”Depotforhold generelt” 

• Andre punkter 
 

CD 

7. Reklameaftale 

• Er tæt på at kunne blive sendt ud – formentlig inden årets udgang.  

• Har taget for lang tid! 
 

 
CD 
 

8. FrivilligFredag den 29. september 2023 

• Se pkt. 3 

 
CD 
 

9. Fritidsportalen 

• Foreningerne er trætte af systemet – besværligt og tidskrævende – meget at taste ind – 
opfordrer til større brugervenlighed 

• Ønske om, at kommunen stiller “superbruger” til rådighed til hjælp for foreningerne (se 
også pkt. 6) 

• Ønske om bedre koordinering mellem skoler og foreninger, der bruger Multihal 
 

 
ALLE 
 
 
 
SU 

10. Evt. 
Ønske om mere fokus på udvikling frem for afrapportering, fx i forbindelse med 
foreningssamarbejde på tværs (pkt. 6) 
 
Indkaldelse til Brugerrådsmøde i november – CD undersøger 
 

 
Næste møde tirsdag den 13. december 2022 kl. 08.00 – 09.00 

 

 
ALLE 
 
 
CD 
 
 
ALLE 


